
Protokół Nr 2/2014
posiedzenia Komisji Edukacji 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 
w dniu 17 lutego 2014 r.

Realizowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia komisji Edukacji Rady Powiatu 

Nowosądeckiego.
3. Analiza efektów ekonomicznych z tytułu połączenia jednostek oświatowych Po-

wiatu Nowosądeckiego. 
4. Analiza sieci szkół i placówek oświatowych. 
5. Zapoznanie się z planem naboru do szkół na rok 2014/2015. 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany 

Uchwały Nr 352/XXXI/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 27 grudnia 2013 r. 
w sprawie  zamiaru  likwidacji  Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Zespole 
Szkół w Marcinkowicach. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie trybu 
udzielania i rozliczania dotacji z budżetu powiatu dla szkół niepublicznych 
o uprawnieniach szkół publicznych, placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich wykorzystania.

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
9. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1.
Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i przywitał wszystkich przybyłych.

W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji oraz zaproszeni goście:

Maria JABŁOŃSKA - Z-ca Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury 
i Sportu.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu.

Przewodniczący  komisji przedstawił  porządek  posiedzenia  i  poddał  go  pod 
głosowanie.

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty.

Ad. 2.
Przewodniczący Komisji Stanisław Mrzygłód poddał pod głosowanie protokół 
Nr 1 z dnia 27 stycznia 2014 r.
Protokół został przyjęty i podpisany.
Wynik głosowania: za 6 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów.

Ad. 3.
Maria Jabłońska Z-ca Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła 
informację  nt.  analizy  efektów  ekonomicznych  z  tytułu  połączenia  jednostek 
oświatowych Powiatu Nowosądeckiego. 
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Maria  Jabłońska  Z-ca  Dyrektor  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu 
poinformowała, iż na przestrzeni 4 lat liczba jest notek oświatowych spadła z 22 do 
17 jednostek. W wyniku połączenia Zespołu Szkół Drzewno-Mechanicznych, Zespołu 
Szkół  Zawodowych  Nr 2  oraz Zespołu  Szkół  Zawodowych  zaczęły być  widoczne 
korzyści ekonomiczne tj. spadły koszty utrzymania jednostki do 5 697 113 zł. w 2013 
r. Plan na 2014 rok to 5 366 100 zł. Widoczne stają się także korzyści ekonomiczne 
wynikłe z połączenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych i tak z 2 997 808 zł. 
koszty funkcjonowania jednostek spadły do 2 897 148 zł. w 2013 roku.

Komisja przyjęła informację. Materiał stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4/5.
Maria Jabłońska Z-ca Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła
informację nt. analizy sieci szkół i placówek oświatowych a także nt. planu naboru do 
szkół na rok 2014/2015.

Maria Jabłońska Z-ca Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła, 
iż w roku obecnym żadna jednostka oświatowa nie ulegnie likwidacji. 
Członek  komisji  Marek  Kwiatkowski  przyznał,  iż  w  sytuacji  gdzie  nie  ma naboru 
powinno  się  podejmować  decyzje  racjonalnie  i  pomyśleć  o  likwidacji  jednostki, 
ponieważ potem generuje się jeszcze większe koszty. 
Pan Marek Kwiatkowski zwrócił się z prośbą o przeanalizowanie celowości likwidacji 
szkół w Podegrodziu i Tęgoborzy.

Komisja przyjęła informację. Materiał stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6.
Maria Jabłońska Z-ca Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła 
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr 
352/XXXI/13  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  27  grudnia  2013  r.  w  sprawie 
zamiaru  likwidacji  Szkolnego  Schroniska  Młodzieżowego  w  Zespole  Szkół  w 
Marcinkowicach. 

Pani  Maria  poinformowała,  iż  na  podstawie  oceny organu nadzoru  Województwa 
Małopolskiego i w świetle orzeczenia Sądu Administracyjnego uchwały o zamiarze 
likwidacji  szkół  i  placówek  nie  są  traktowane  jako  akt  prawa  miejscowego  i  nie 
podlegają publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Małopolskiego, a jedynie 
publikacji w Biuletynie Informacji Publicznej danej jednostki samorządu terytorialnego 
i tablicy ogłoszeń szkoły/placówki.

Członek komisji Wiesław Pióro stwierdzili, iż powinno przestać się korzystać z usług 
Radców Prawnych  Starostwa  skoro  nie  potrafią  pod  względem prawnym  dobrze 
sprawdzić projektu uchwały, przez co Rada wprowadzana jest po raz kolejny w błąd. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
Wynik głosowania: za - 3, przeciw - 3, wstrzymujących się - 0.

Ad. 7.
Maria Jabłońska Z-ca Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie trybu udzielania i rozliczania 
dotacji z budżetu powiatu dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, 
placówek niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania.
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Maria Jabłońska Z-ca Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła, 
iż w ubiegłym roku uchwalona została podobna uchwała, jednakże od tego czasu 
nastąpiły  zmiany  ustawodawcze,  a  w  szczególności  art.  90  Ustawy  o  Systemie 
Oświaty. Fakt ten oraz wymogi dotyczące dokumentowania pobytu dzieci i młodzieży 
w  placówkach  niepublicznych,  jakie  Powiat  powinien  stawiać,  zadecydowały  o 
proponowanych zmianach. Nowo przygotowany dokument w systematyczny sposób 
reguluje wszystkie sprawy pomiędzy Powiatem, który przekazuje dotacje dla szkół i 
placówek niepublicznych, a podmiotami otrzymującymi dotacje.   
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
Wynik głosowania: za - 5, przeciw - 0, wstrzymujących się - 1.

Ad. 8/9.
Przewodniczący Komisji Stanisław Mrzygłód podziękował zebranym 
za przybycie i zamknął posiedzenie.

Przewodniczący
       Komisji Edukacji RPN

         Stanisław Mrzygłód

Protokołowała: Anna Walczak
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